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Město Kyjov 

Sportovní komise 

 

Zápis z jednání č. 8/2024 
 

 

Datum konání: 20. 6. 2024   

Místo konání: malá zasedací místnost radnice MU Kyjov 

Přítomni (viz prezenční listina): Ludvík Pintera, Mgr. Stefan Chrenko, Michal Kůřil, Štěpán 

Němec, Svatopluk Macek 

Omluveni: Mgr. Erik Schovanec, RNDr. Vlastimil Válka, Mgr. Dana Mezihoráková,                  

Mgr. Marcela Zemánková 

Zapisovatelka: Mgr. Kateřina Moudrá 

Host: VO OŠK PaedDr. Ilona Slaninová, místostarosta Kamil Filípek 

 

Ověřovatel: Svatopluk Macek  

Čas jednání: 17:00 – 18:00 

 

Program jednání: 

1. Návrhy k úpravě dotačního programu na podporu sportu v roce 2025 

2. Individuální dotace z rozpočtu města (FC Kyjov 1919 z.s.) 

3. Různé  

 

Průběh jednání:   

Předseda komise přivítal přítomné na 8. zasedání komise a seznámil je s programem jednání. 

Program jednání schválen. 

Hlasování: 5-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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Město Kyjov 
Sportovní komise  

 

 
1. Návrhy k úpravě dotačního programu na podporu sportu v roce 2025 

PaedDr. I. Slaninová shrnula dotační program, současné nastavení platných pravidel a kritéria 

hodnocení. Vyzvala členy komise k případnému návrhu na změnu a doplnění, které by bylo 

zohledněno v přípravě dotačního programu na rok 2025. 

Předseda komise konstatoval, že zatím nemá k programu připomínky a pravidla programu 

považuje za adekvátně nastavená. 

Nikdo z dalších členů komise neměl návrhy k úpravě dotačního programu pro rok 2025. 

Místostarosta K. Filípek připomněl, že nelze zaměňovat finanční prostředky, které jdou na 

podporu sportu formou poskytnutých dotací s náklady na provoz městských sportovišť, které 

jsou samozřejmě mnohonásobně vyšší. 

Členové komise souhlasí s nastavením dotačního programu pro rok 2025 jako v roce 2024. 

Hlasování: 5-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

 

2. Individuální dotace z rozpočtu města (FC Kyjov 1919 z.s.) 

 

Žádost o poskytnutí individuální dotace ve výši 189.000 Kč na pořízení střídaček na hřišti v Boršově 

podal spolek FC Kyjov 1919 z.s.   

 

PaedDr. I. Slaninová informovala o postupu rekonstrukce sportovního areálu v Boršově, kde 

vznikne další travnaté fotbalové hřiště. V současnosti se řeší problémy se zatravněním plochy 

a nedostatečnou závlahou. Současně to znamená větší pracovní zátěž pro správce, kterým 

chybí zázemí a musí se doladit nastavení provozních záležitostí. Nové hřiště by mělo odlehčit 

travnaté ploše na stadionu. Aby mohlo být co nejdříve zprovozněno, je potřeba ho celkově 

dodělat.  

Fotbalisté v žádosti o dotaci žádají o příspěvek na financování pořízení 2 ks střídaček pro 14 

hráčů. 

 

M. Kouřil doplnil, že se jedná o hliníkové střídačky pro 14 hráčů na každé straně, které jsou 

adekvátně naceněny. Hřiště v Boršově by mělo být využíváno hlavně k tréninkům menších 

dětí, ale přesný rozvrh tréninků se teprve dolaďuje. 

 

Komise se shodla na podpoře žádosti o individuální dotaci ve výši 160.000 Kč. 

Hlasování: 5-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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3. Různé 

- Informace o pravděpodobném pořízení použité dvoukurtové tenisové haly, která by mohla 

být umístěna na zimní sezonu na kurtech u letního kina (L. Pintera). 

PaedDr. I. Slaninová doplnila, že se tam chystá plynová přípojka. Problémem je tam 

momentálně chybějící zázemí a také špatný přístup techniky na místo. 

- Dotaz od občanů města, kteří měli problém při opuštění prostoru letního koupaliště přes 

turnikety: vyhodili vstupenku s kódem, kterou potřebovali i k opuštění koupaliště – proč je 

vstupenka a ne čip? (L. Pintera). 

Místostarosta K. Filípek reagoval informací, že toto má řešit upozorněním obsluha na recepci 

koupaliště a ne sportovní komise. 

- Návrh na zpoplatnění lehátek v letní části koupaliště (PaedDr. I. Slaninová) 

Místostarosta K. Filípek to přijal jako podnět na poradu s panem ředitelem aquaparku.  

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

 

Sportovní komise doporučuje Radě města Kyjova poskytnout individuální dotaci z rozpočtu 

města spolku FC Kyjov 1919 z.s. ve výši 160.000 Kč. 

Hlasování: 5-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

 

 

 

Úkoly pro členy komise:  
 

 

 

 

 

 

Předseda komise Ludvík Pintera ukončil jednání komise v 18:00. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Moudrá 

 

 

Ověřil: Svatopluk Macek 


